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I N T E R P E L A C J A 

dot. doświetlenia ul. Słonecznej 

oraz wprowadzenia większej ilości dogodnych kursów autobusu 

 

 Zwrócili się do mnie Mieszkańcy ul. Słonecznej z problemem dotyczącym braku 

oświetlenia w ich ulicy. Rozumieją, iż na poważniejszą inwestycję odnośnie budowy ulicy 

wraz z infrastrukturą (na którą zwracałam już uwagę władz, wykonywane są doraźne 

naprawy nawierzchni) należy poczekać, jednak na ten moment proszą o postawienie kilku 

lamp solarnych, co poprawi bezpieczeństwa w tym rejonie. 

 Z uwagi, iż ulica ta w części przebiega już po terenie Gminy Wiejskiej Ciechanów, 

dobrze, żeby Miasto zwróciło się w tej sprawie do niej celem zadbania o swój odcinek. 

Wójt Marek Kiwit zorganizował swego czasu u siebie spotkanie z radnymi miasta, powiatu, 

władzami, w którym uczestniczyłam, podkreślając, iż z uwagi na sąsiedztwo, wiele 

problemów się zazębia, dlatego należy je rozwiązywać wspólnymi siłami. 

 Zaznaczam przy okazji poruszaną już przeze mnie kwestię zwiększenia kursów 

autobusu w ul. Leśnej. Mieszkańcy ul. Słonecznej również są tym zainteresowani, także 

już gminnej części, podkreślając brak takowych m.in. dla swoich dzieci uczęszczających 

do ciechanowskich szkół. Gdyby było dogodne połączenie, nie musieliby jeździć własnymi 

autami, co przy okazji wiąże się z aspektem ekologicznym - zamiast kilkunastu pojazdów, 

jeden pokonywałby taką samą trasę. 

 Odpowiedź na moją ostatnią interpelację wskazuje, iż po rozmowach z Operatorem 

stwierdzono, iż dodatkowe kursy dogodne dla tut. Mieszkańców nie opłacają się. 

Rozumiem, że te kilkanaście domów leżących w granicach miasta może być mało istotne 

z punktu widzenia władz miasta, jednak (pomijając, iż w niektórych miastach komunikacja 

jest darmowa) warto pomyśleć też o pobliskich licznych Mieszkańcach, ale już Gminy 

Wiejskiej, którzy - jak mi zaznaczają - chętnie korzystaliby z miejskiej komunikacji, gdyby 

była przystępna. Tym samym zwiększyłoby się zainteresowanie tą formą komunikacji,  

co w efekcie może przełożyć się na korzyści dla Spółki ZKM. 
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